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 Protokół  nr XVI/2015 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 16 grudnia  2015 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 11:03 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
14-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Gminnego Zespołu Placówek Oświatowych – Barbara Kulak  
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Aniela Lipińska  
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok, 
2) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu, 
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu, 
d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
e) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska 
 na lata 2016 – 2023: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2016 – 2023, 

b) dyskusja i głosowanie. 
4) zmiany uchwały nr VI/20/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 

25 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do 
publicznych przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjum, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska, 
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5) wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kępno realizacji zadania publicznego 
zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego zapewnieniu 
świadczenia dziennej opieki, specjalistycznych usług terapeutycznych  
i rehabilitacyjnych osobom z zaburzeniami psychicznymi w Ośrodku Wsparcia 
– Środowiskowym Domu Samopomocy, 

6) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2016, 

7) zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka  Opatowska,  

8) Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Łęka 

Opatowska na lata 2016 – 2020,  

9) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Łęka Opatowska, 

10) powierzenia Spółce Zakład Zagospodarowania Odpadów Olszowa Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olszowie wykonywania 
zadania własnego Gminy Łęka Opatowska w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi, rekultywacji składowisk odpadów, utrzymania czystości  
i porządku, 

11) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka 
Opatowska. 
 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie I poprawki do 
porządku obrad „Informacji Marszałka  nt. Możliwości dofinansowania zadań gminy z Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w najbliższej perspektywie czasowej” jako 
punkt 3.  

Następnie poprosił o wprowadzenie II poprawki - uchwały w punkcie 6 podpunkcie 12 w 
sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska 
na lata 2015-2020. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący  Rady Gminy, który poprosił o wprowadzenie III 
poprawki - zmianę zapisu uchwały w punkcie 6 podpunktu 7  zmianę regulaminu  na 
uchwalenia regulaminu.  

Następnie Radny Zalewski poprosił o wprowadzenie IV poprawki - Sprawozdania z 
posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ. 

Przewodniczący odpowiedział: „Sprawozdanie będzie wprowadzone w punkcie 10 przed 
wolnymi głosami i wnioskami”.  

Wobec braku pytań i uwag poddano pod głosowanie I poprawkę do porządku obrad „Za” 

przyjęciem w/w poprawki głosowało 14 – stu radnych jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie II poprawkę do porządku obrad „Za” przyjęciem  

w/w poprawki głosowało 14 – stu radnych jednogłośnie. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie III poprawkę do porządku obrad „Za” przyjęciem  

w/w poprawki głosowało 14 – stu radnych jednogłośnie. 
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Następnie poddano pod głosowanie IV poprawkę do porządku obrad „Za” przyjęciem  

w/w poprawki głosowało 14 – stu radnych jednogłośnie. 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Marszałka  nt. „Możliwości dofinansowania zadań gminy z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w najbliższej perspektywie 
czasowej” 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok, 
2) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu, 
c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu, 
d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
e) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

3) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska 
 na lata 2016 – 2023: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2016 – 2023, 

b) dyskusja i głosowanie. 
4) zmiany uchwały nr VI/20/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 

25 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do 
publicznych przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjum, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska, 

5) wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kępno realizacji zadania publicznego 
zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego zapewnieniu 
świadczenia dziennej opieki, specjalistycznych usług terapeutycznych  
i rehabilitacyjnych osobom z zaburzeniami psychicznymi w Ośrodku Wsparcia 
– Środowiskowym Domu Samopomocy, 

6) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2016, 

7) uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka  Opatowska,  

8) Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Łęka 

Opatowska na lata 2016 – 2020,  

9) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Łęka Opatowska, 

10) powierzenia Spółce Zakład Zagospodarowania Odpadów Olszowa Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olszowie wykonywania 
zadania własnego Gminy Łęka Opatowska w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi, rekultywacji składowisk odpadów, utrzymania czystości  
i porządku, 

11) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka 
Opatowska, 
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12) przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2015-2020. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich  sesjach. 
10. Sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

 

Idąc dalej poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesionymi poprawkami 

„Za” przyjęciem całego porządku obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie.   

    Jako kolejna głos zabrała Drużynowa Agata Rybak, która wraz  z innymi harcerzami 
przekazała Betlejemskie Światełko Pokoju, które jest symbolem nadziei, miłości i pokoju. 
Światełko zapalane jest w Grocie Narodzenia Chrystusa w Betlejem. Harcerze rozwożą je po 
całym kraju, a Polska jest jednym z ogniw betlejemskiej sztafety. 13 grudnia br. w 
Zakopanem zostało odebrane od skautów słowackich przez naczelniczkę ZHP Małgorzatę 
Sinica. Przesłaniem tegorocznego BŚP jest hasło: „Zauważ człowieka” które jest 
 wezwaniem do działania do  wyjścia  do ludzi, następnie  wręczyła wspólnie z druhami: dh 
Joanną Jóźwiakowską, dh Piotrem Jóźwiakowskim, dh Martą Pogodą „światło” wszystkim 
obecnym na posiedzeniu. Następnie Drużynowa Agata złożyła również z okazji 
nadchodzących świąt wszystkim zebranym życzenia świąteczne.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował harcerzom za miły coroczny grudniowy 

gest podczas Sesji Rady Gminy oraz za dobrą współpracę.  

Ad. 3. Informacja Marszałka  nt. „Możliwości dofinansowania zadań gminy z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w najbliższej perspektywie 

czasowej” 

Głos zabrał Wicemarszałek Województwa Wielkopolskiego Krzysztof Grabowski, który 

serdecznie podziękował za zaproszenie a następnie przedstawił informację nt. „Możliwości 

dofinansowania zadań gminy z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w 

najbliższej perspektywie czasowej”, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

W tym momencie o godz. 11.15 weszła na salę Radna Krzymińska  

Jako pierwszy spytał Radny Olbrych,  o internet szerokopasmowy, czy jest planowany II etap 

inwestycji? 

Jako kolejny spytał Radny Adamski, również o internet szerokopasmowy: „Jedni mieszkańcy 

są podłączeni a drudzy nie. Trudno powiedzieć dlaczego tak jest czy pozostała część osób 

może liczyć na podłączenie?” 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który powiedział: „Ta sytuacja nie zaistniała tylko  

w Opatowie ale również w Siemianicach”. 

Następnie głos zabrał Radny Zalewski, który spytał o służbę zdrowia: „Na ostatnim 

posiedzeniu Rady Społecznej  SP ZOZ w Kępnie  była poruszana kwestia teleinformatyzacji 

szpitala gdzie były jakieś zawirowania odnośnie dofinansowania na poziomie powiatu czy 

mógłby Pan poinformować jak ta sytuacja w sensie przyznania tych finansów wygląda oraz 

czy Urząd Marszałkowski związany jest z ratownictwem medycznym czy to jest w kwestii 

marszałka czy wojewody.  

Wicemarszałek odpowiedział w kompetencjach Wojewody.  
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Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który powiedział: „Iż wygląda na to, 

że tereny wiejskie mają małą dostępność do dotacji z urzędu na budowę dróg, obowiązują 

takie kryteria, że trudno tą punktację zdobyć. Chcemy jako Starostwo Powiatowe jako powiat 

napisać apel żeby zmienić te kryteria bo zawsze ulice, drogi w mieście będą wyżej 

punktowane to jest nieuniknione”.    

Wicemarszałek odpowiedział:  „To nie jest program dla miast”.  

Następnie Radny Powiatowy D. Gąszczak spytał odnośnie spółek wodnych: „O 100% 

zwiększa się dotacja czy jest zamiar budowy bo na terenie między dwoma powiatami 

ostrzeszowskim i kępińskim ma być budowany zbiornik retencyjny czy to już też jest w tych 

kosztach czy tylko typowo na działalność spółek zwiększy się  zakres działalności taka jak 

była do tej pory czy to już w tym jest ujęta budowa zbiornika?”  

Wicemarszałek odpowiedział: „Odnośnie sieci szerokopasmowej to beneficjentem środków 

jest Firma IBRECHOS i ta firma odpowiada za to, że te działania są podejmowane. Z tą firmą 

należy się kontaktować. Bo my jesteśmy instytucją zarządzającą w Regionalnym Programie 

Operacyjnym  a nie jesteśmy instytucją, która odpowiada za budowę tegoż Internetu. Mamy 

sygnałów dużo z różnej części województwa i proponuję aby zaprosić przedstawiciela firmy 

aby wyjaśnić wszystkie kwestie z budową sieci szerokopasmowej. 

Jeśli chodzi o służbę zdrowia my jesteśmy zainteresowani stworzeniem bazy lotniczej  

w Michałkowie, która miałaby służyć dla całego subregionu nie tylko południowej wielkopolski 

ale też i szerzej. Na ten cel przeznaczamy pieniądze i również jest propozycja i prośba ze 

strony Pana Marszałka Marka Woźniaka aby zorganizować spotkanie żeby samorządy też 

się przyłączyły do przedsięwzięcia, które jest ważne i szczytne, warto by z tego skorzystać. 

W powiecie kępińskim wszędzie gdzie przebiega droga nr 11 wiemy że o tragedię nie trudno 

i nigdy nie wiemy kiedy to pogotowie będzie potrzebne żeby udzielić pomocy. 

Przedsięwzięcie jest na pewno bardzo cenne. Co do informatyzacji szpitala to ja tego 

bezpośrednio nie nadzoruję, jakieś zawirowania do mnie dochodziły ale z tego co wiem to 

teleinformatyzacje szpitali wojewódzkich przebiegają bez problemów. Natomiast starostowie 

prowadzą rozmowy na ten temat i były te rozmowy które miały zmierzać do tego aby objąć tą 

informatyzacją szpitale powiatowe. Jednak nie wiem na jakim są etapie. Wiem, że tego typu 

rozmowy były i zmierzały w dobrym kierunku. Całą sprawę nadzoruje marszałek Ryszard 

Wojtysiak, gdzie po powrocie do Poznania zorientuje się jak to wygląda i jak będę miał 

informacje to za pośrednictwem Pana Wójta przekażę szczegółowo. Natomiast jeśli chodzi o 

pytanie Radnego Powiatowego to tak zupełnie się z Panem nie zgadzam bo akurat ten 

program, który Państwu przedstawiłem dotyczy miejscowości, wsi i miast do 5 tyś. zł. 

mieszkańców. Więc nie są tu preferowane budowy ulic  w miastach to jest program rozwoju 

obszarów wiejskich. Te małe miasteczka też w to wchodzą bo czasami jest miasteczko tj. 

Sulmierzyce – 2700 mieszkańców i ma prawa miejskie. Czasami wioski są o wiele większe 

niż to miasteczko. Takie są zasady więc nie preferowane są tutaj większe miasta chyba że 

Pan mówi o innym programie ale na pewno nie o tym . Natomiast jeśli chodzi o spółki wodne 

to ja mówiłem o dofinansowaniu dla spółek wodnych, które zajmują się konserwacją cieków 

szczegółowych. To nie są pieniądze na żadne zbiorniki retencyjne. Na zbiorniki retencyjne 

pieniądze pochodzą z różnych innych źródeł tj. np. z Funduszu Ochrony   Gruntów Rolnych, 

które przeznaczyliśmy w tym roku na modernizację zalewu w Kobylej Górze. Najpierw 

umocniono tamy co było zadaniem podstawowym oraz odmulono zbiornik a w przyszłym  

roku planuje się zrobić nawierzchnię na tamie aby ten zbiornik właściwie wyglądał i 

funkcjonował. Natomiast jeśli chodzi o zbiornik o którym wspominano to wydaje mi się, że 
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chodzi o zbiornik retencyjny w Rzetni. My próbowaliśmy z poprzednimi władzami Kępna na 

ten temat rozmawiać ale te rozmowy zakończyły się fiaskiem. Tej woli ze strony władz miasta 

nie było to nie jest też tak, że my będziemy wykonywać zadanie wbrew mieszkańcom bez 

pomocy gminy. Trzeba z tymi mieszkańcami porozmawiać wykupić te grunty trzeba się w tym 

zaangażować. Odpowiedź ze strony Pani Burmistrz była taka że właściwie od tego 

odstąpiliśmy co nie znaczy że nie możemy do tematu wrócić . Też byliśmy sprawą 

zainteresowani by taki zbiornik powstał. Jeżeli będzie taka chęć i taka wola to ja jestem 

otwarty”.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Adamski: „Jestem sołtysem wsi Opatów . Mam pytanie dot. 

drogi wojewódzkiej, chodzi o te duże skrzyżowanie, które na pewno Pan mijał we wszystkie 

strony świata. My jesteśmy gorąco zainteresowani aby w tym miejscu wprowadzić ruch 

okrężny. Schodzi się tam sześć dróg. Tam ciężko włączyć się do ruchu, często dochodzi do 

stłuczek. Takie rondo spowolniło by ruch i zwiększyło bezpieczeństwo kierujących.  

Następnie spytał odnośnie wczorajszego posiedzenia Izb Rolniczych czy był poruszany 

temat obecnej  ceny żywca. Gdzie mam żal do mediów gdzie zawsze alarmują że zdrożał 

żywiec a w tej chwili gdzie cena utrzymuje się poniżej kosztów produkcji nic nie słychać”.  

Pan Marszałek odpowiedział: „Co do żywca to ja nie wiele mogę powiedzieć  bo ja się tym 

nie zajmuje oczywiście ten problem na spotkaniu Izb był poruszany. My zdajemy sobie 

sprawę, że cena jest bardzo niska i tak na dobrą sprawę to pytanie jest skierowane do rządu 

a izby rolnicze to też ten problem będą artykułować. To wczoraj też było powiedziane. Bo 

tylko tyle też izby mogą. Jako wicemarszałek nadzorujący sprawy związane z obszarami 

wiejskimi  również w tej sprawie do Ministra wystąpię i to na pewno uczynię.  

Natomiast co do skrzyżowania to macie Państwo takie szczęście, szczęście w cudzysłowie 

że jesteście jedyną gminą w powiecie, która jeszcze ma fragment drogi wojewódzkiej, trzeba 

szukać zawsze optymistycznych stwierdzeń mimo wszystko to was wyróżnia ale ta droga też 

nie jest w najgorszym stanie. Co do skrzyżowania zdaję sobie sprawę że jest to 

skrzyżowanie bardzo skomplikowane ale też żadnej konkretnej odpowiedzi na ten temat nie 

udzielę. Problem polega na tym że nie wiem jak bardzo  skomplikowane są te sprawy. Ja 

mimo wszystko nie znam tego skrzyżowania o którym Pan mówił może teraz w drodze 

powrotnej zwrócę uwagę jak to wygląda i jakie są możliwości aby mieć pewien obraz”. 

Następnie Wójt Gminy serdecznie podziękował za przybycie i obecność na sesji Panu 

Marszałkowi. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który w imieniu całej Rady Gminy 

podziękował Panu Marszałkowi za przybycie i złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.  

Następnie Pan Marszałek podziękował za miłe słowa jak i współpracę a także również złożył 

życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia jak i dobrego roku 2016 aby spełniły się 

wszystkie plany i zamierzenia prywatne i zawodowe.  

W tym momencie o godz. 11:47 ogłoszono 5-cio minutową przerwę.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Po przerwie o godz. 12.00 wznowiono obrady 
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 15-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 18.11.2015 r. do 16.12.2015 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który uzupełnił wypowiedź  Wójta 

odnośnie listy rankingowej: „My jako Powiat też głęboko wierzymy w budowę drogi   Opatów 

– Trzebień. Ważną rzeczą , którą zmienił Wojewoda trzy dni przed zakończeniem naboru 

wniosków. Więcej niż 50 % współfinansowania ze strony partnera. Czyli my mieliśmy 50,1% 

a powinno być 51%. Nikt nie przypuszczał  że powyżej 50% dla Wojewody to jest 51% a nie 

50,1 %. Mielibyśmy punkt wyżej i bylibyśmy troszeczkę bliżej. Wszyscy się odwołują to i my 

też się odwołamy. Fakt, że nas nie ma kto za bardzo wyprzedzić ale i my nie mamy za 

bardzo kogo wyprzedzić. Żeby tam przy drodze był urząd, szkoła, obiekt użyteczności 

publicznej to punktów było by więcej”. 

Następnie podkreślił, iż bardzo dobrym działaniem było pismo apel Przewodniczącego 

Komisji Gospodarczej do Ministra Rolnictwa o podjęcie działań w sprawie niskiej ceny trzody 

chlewnej. Nie wiele możemy zrobić pismo już poszło. Na mój wniosek został zmieniony 

Przewodniczący komisji Rolnictwa powołano nowego i pierwsza komisja w nowym roku w 

planie jest współpraca i spotkanie ze wszystkimi przewodniczącymi Komisji Rolnictwa  czy 

Gospodarczej z całego powiatu, które się odbędzie w Starostwie Powiatowym gdzie 

będziemy poruszać wspólne działania i apele. Łęka Opatowska jako pierwsza gmina w 

powiecie wyszła z takim apelem i za to Przewodniczącemu Skotnikowi dziękuję”.  

Następnie Radny Zalewski spytał: „Które miejsce musielibyśmy zająć żeby nasz wniosek 

przeszedł?” 

Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział: „Jeśli się nie mylę to 15 czyli do 15-go miejsca 

wnioski przechodzą. Środki  mamy zabezpieczone w budżetach. Być może się ktoś 

wykruszy. Czekamy do końca rozstrzygnięcia tej listy”.  

Wobec braku pytań co do wystąpienia Wójta, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł  

do następnego punktu porządku obrad.  
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 Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 

1) Nr XVI/61/2015 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 
2015 rok  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetu Gminy Łęka Opatowska, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

  

Idąc dalej, Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu przedstawił pozytywną opinię z 

ostatniego posiedzenia w sprawie w/w projektu uchwały. Na 9-ciu obecnych członków 

komisji 8-miu było „za”, 1-en „wstrzymał się od głosu”. 

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/61/2015 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok  
 
2) Nr XVI/62/2015 w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok: 

 
a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała projekt uchwały budżetowej, który stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu, 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Łukasz Olbrych , który odczytał 
pozytywną opinię Komisji Planowania i Budżetu, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. (na 8-miu obecnych 8-miu było „za”) 
 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 
budżetu, 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
 

Idąc dalej głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała: „Ja mam jedną poprawkę, będzie 
to czysto techniczny zapis.  Mamy po stronie dochodów 100 zł. z tytułu opłaty targowej, 
której Państwo Radni nie podjęli czyli na terenie nie mamy takiej opłaty. Więc należałoby to 
wykreślić z budżetu. Nie chciałabym rujnować tego budżetu. Proponuję aby Państwo 
przegłosowali zwiększenie dochodów z tytułu opłaty od posiadania psa z 6000 zł. na 6100  
zł. a tę opłatę targową wykreślimy. Całość budżetu się nie zmieni”.  

 
Następnie poddano pod głosowanie wprowadzenie poprawki do projektu  budżetu „za” 
wprowadzeniem poprawki głosowało 15-stu radnych. 

  
e) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 
 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do głosowania całości projektu 
budżetu. W obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu Rada Gminy – 
15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/62/2015 w sprawie uchwały budżetowej 
Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział: „Otrzymał Pan Wójt zielone światło 
Rady Gminy do działania”.  
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to już padło z 
ust Przewodniczącego Komisji Planowania i Budżetu słowa odnoszące się do przyszłości. Ja 
bardzo dziękuję Wysokiej Radzie za przyjęty budżet na 2016 rok. Chcę wierzyć mocno mam 
nadzieję w kontekście drogi schetynówki, która we mnie jest dlatego z taką siłą takim 
zdrowiem jakie posiadam przystąpię do realizacji tegoż budżetu, który przed chwileczką 
Państwo podjęli. Pamiętam doskonale sytuację z 15.01 kiedy to przyjmowaliśmy budżet 
Gminy Łęka Opatowska na 2015 rok. Po raz pierwszy wtedy za niespełna miesiąc pod 
koniec lutego okazało się że mamy wolne środki co po raz pierwszy zaistniało porównując do 
budżetów z lat ubiegłych. Myślę, że tak samo będzie z budżetem gminy na 2016 rok że na 
bazie wszelkich podsumowań  przede wszystkim finansowych okaże się, że mamy wolne 
środki. Pamiętam doskonale pytanie, które padło na wspólnym posiedzeniu komisji 02.12.br. 
kiedy Państwo zapytali o zapis który jest w budżecie gminy który był tak skrupulatnie czytany 
o kredycie na 800 tyś. zł. wiadomo Państwu doskonale wtedy i wyłącznie wtedy będzie 
zaciągnięty kiedy będziemy do tego zobligowani kiedy nam nie starczy własnych środków ale 
myślę, że z państwa pomocą tj. z pomocą pracowników do których się zwracam z pomocą  
państwa sołtysów, którzy tu siedzą jak również wszystkich tych ludzi których nie ma, uda się 
w tym 2016 roku zrealizować wiele oprócz tego co tu jest zapisane. Wierzę i liczę  na 
współpracę i myślę że efekty będą w ocenie mieszkańców którzy nas wybrali abyśmy w 
dobrą stronę szli w kwestii rozwoju Gminy Łęka Opatowska. 
     
  
3) Nr XVI/63/2015 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2016 – 2023: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016 – 2023. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016 
– 2023, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
a) dyskusja i głosowanie . 

Jako pierwsza głos zabrała Skarbnik Gminy, która powiedziała: „Nic się nie zmienia ale w 
przedsięwzięciach przeczytane było jedno przedsięwzięcie z modernizacją budynku 
przychodni w Opatowie. Natomiast wprowadzone były by 3 zadania dotyczące wydatków 
bieżących, które są w budżecie ale nie wykazane w budżecie jako przedsięwzięcia. To są 
zadania, których podpisanie umowy wykracza poza rok budżetowy dotyczy to dowozu dzieci 
do szkół na terenie Gminy Łęka Opatowska, gdzie umowa jest na 2015-2016. Odśnieżanie 
zimowe gdzie umowa jest podpisana na 5 miesięcy bo 2 miesiące tego roku i 3 miesiące 
przyszłego roku, wywóz, odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych na terenie 
gminy gdzie umowy są różne bo są z firmą która nam wywozi, oraz firma która 
zagospodarowuje nasze odpady czyli Zakład Olszowa. Tylko załącznik przedsięwzięcia 
zmieniłby się, że te trzy zadania będą wprowadzone. Te dopisane zadania nie zmieniają nic 
w kwotach dochodów i wydatków tylko są dopisane w przedsięwzięciach”. 
 
Następnie poddano pod głosowanie wprowadzenie poprawki do projektu   Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016 – 2023. „Za” wprowadzeniem 
poprawki głosowało 15-stu radnych. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/63/2015 w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016 – 
2023: 
 
 
4) Nr XVI/64/2015 w sprawie zmiany uchwały nr VI/20/2015 Rady Gminy Łęka 
Opatowska z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do 
publicznych przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjum, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska, 
 
Głos zabrała Kierownik GZPO – Barbara Kulak , która powiedziała: „Zmiana terminu  która 

zaproponowana jest w w/w uchwale   z 30 kwietnia do 31 marca każdego roku, ma wpływ na 

sporządzanie arkuszy organizacyjnych szkół, przedszkoli na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

które to dyrektorzy placówek oświatowych na terenie Gminy Łęka Opatowska składają do 

Wójta Gminy.  

 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/64/2015 w sprawie zmiany 
uchwały nr VI/20/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie 
ustalenia zasad i kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, szkół 
podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łęka 
Opatowska. 
 
W tym momencie o godz. 14.15 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5-cio minutową 
przerwę.  
Po przerwie wznowiono obrady. Na sali posiedzeń nie pojawili się Radni: Rogalewski i Mega. 
 
5) Nr XVI/65/2015 w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie Gminie Kępno realizacji 
zadania publicznego zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego 
zapewnieniu świadczenia dziennej opieki, specjalistycznych usług terapeutycznych i 
rehabilitacyjnych osobom z zaburzeniami psychicznymi w Ośrodku Wsparcia – 
Środowiskowym Domu Samopomocy, 
 
Głos zabrała Kierownik GOPS – Aniela Lipińska która powiedziała: „Zgodnie z Ustawą  

o pomocy społecznej z dnia 12 marca 2004r. do zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej realizowanych przez gminę należy między innymi: organizowanie i świadczenie 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi  

oraz prowadzenie i rozwój infrastruktury środowiskowych domów samopomocy dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi. Rozporządzenie Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 9 

grudnia 2010r. w sprawie środowiskowych domów samopomocowych mówi: osoba może być 

skierowana do prowadzonego przez inną gminę lub inny powiat niż gmina lub powiat 

właściwe ze względu na jej miejsce zamieszkania, pod warunkiem zawarcia porozumienia 

pomiędzy właściwymi jednostkami samorządu terytorialnego. W związku z tym, że na dzień 

dzisiejszy Gmina Łęka Opatowska nie posiada na swoim terenie Ośrodka Wsparcia – 

Środowiskowego Domu Samopomocowego, dla dobra osób tam uczęszczających podjęcie 

niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione”.  

Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – 

Katarzyna Krzymińska, która przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji 

na 5-ciu obecnych członków komisji 5-ciu głosowało „za” przyjęciem w/w uchwały.   

 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
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Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/65/2015 w sprawie wyrażenia 
zgody na powierzenie Gminie Kępno realizacji zadania publicznego zleconego z 
zakresu administracji rządowej polegającego na zapewnieniu świadczenia dziennej 
opieki, specjalistycznych usług terapeutycznych i rehabilitacyjnych osobom z 
zaburzeniami psychicznymi w Ośrodku Wsparcia – Środowiskowym Domu 
Samopomocy, 
 
 
6) Nr XVI/66/2015 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska 
na rok 2016, 
 
 
Głos zabrała Kierownik GOPS, która powiedziała: „W tym roku po raz pierwszy połączyliśmy 

oba programy ponieważ te zadania są ze sobą powiązane w związku z tym że jest taka 

możliwość stworzyliśmy jeden program zaznaczając w punktach w kierunkach działania w 

preliminarzu te rzeczy, które będą robione z alkoholu i te rzeczy które będą robione z 

narkomanii. Te zadania są kontynuacją tych zadań które robimy plus dodatkowe jako inne 

zadania wynikające z ustaw. Konieczność opracowania Programu wynika bezpośrednio z 

ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz art.10.ust.3 z dnia 29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu narkomanii oraz art. 

6 ust. 2 pkt. 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Jego 

realizacja ma za zadanie zapobieganie powstawaniu nowych problemów alkoholowych i 

narkomanii oraz przeciwdziałania przemocy w rodzinie, zmniejszenie rozmiarów problemów, 

które aktualnie występują, zwiększenie zasobów niezbędnych do radzenia sobie z już 

istniejącymi problemami, wdrażanie nowoczesnych form profilaktyki kierowanej przede 

wszystkim dla dzieci i młodzieży, zwiększenie skuteczności dostępności terapii w zakresie 

nowoczesnych strategii i metod rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii, 

tworzenia gminnego systemu przeciwdziałania przemocy. Program określa konkretne 

zadania oraz sposoby ich realizacji. 

Środki na ten cel pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych”.  

Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – która 

przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji na 5-ciu obecnych członków 

komisji 5-ciu głosowało „za” przyjęciem w/w uchwały.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/66/2015 w sprawie Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2016, 
 
7) Nr XVI/67/2015 w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka  
Opatowska,  
 
Głos zabrała Kierownik GOPS, która powiedziała: „Przyjęcie nowej uchwały wynika z 

konieczności dostosowania zapisów dotychczasowego regulaminu wprowadzonego uchwałą 

Rady Gminy Nr XLV/206/10 z dnia 28 kwietnia 2010r. w sprawie: regulaminu udzielania 
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pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkujących na terenie Gminy 

Łęka Opatowska do aktualnych potrzeb oraz obowiązujących przepisów prawa.  

W/w uchwała nie powoduje skutków finansowych”. 

Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – która 

przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji na 5-ciu obecnych członków 

komisji 5-ciu głosowało „za” przyjęciem w/w uchwały.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/67/2015 w sprawie 
uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Łęka  Opatowska,  
 
 
8) Nr XVI/68/2015 w sprawie Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  
w Gminie Łęka Opatowska na lata 2016 – 2020,  
 
Głos zabrał Kierownik GOPS, która powiedziała: „Ja odniosę się również do programu  

dot. następnego punktu odnośnie przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy. To są programy, które mieliśmy 2013-2015. W związku z tym i Program Ochrony 

Zdrowia psychicznego jak i program o przemocy kończy się w tym roku w grudniu w związku 

z tym obliguje nas do napisania tak jakby dwóch nowych programów. To są zadania zlecone 

gminie i te programy są niezbędne do tego aby działać i wydawać te pieniądze dotyczące 

przemocy dotyczące zdrowia psychicznego musimy to robić zgodnie z programami  

i zapisami naszej strategii. Kontynuujemy te zadania w jednym i drugim programie te kierunki 

działania są podobne niektóre są nowe niektóre są takie same. Żebyśmy mogli dalej działać  

i robić tzw. podprogramy do głównych programów, musimy ustalić kierunki działania, które 

zawieramy i w jednym i w drugim programie.    

 
Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – która 

przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji na 5-ciu obecnych członków 

komisji 5-ciu głosowało „za” przyjęciem w/w uchwały.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/68/2015 w sprawie  
Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego w Gminie Łęka Opatowska na 
lata 2016 – 2020,  
 
 
9) Nr XVI/69/2015 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Łęka 
Opatowska, 
 
W związku z tym iż temat w/w uchwały był omówiony w podpunkcie 8, 
Przewodniczący Rady oddał głos Przewodniczącej Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
Sportu, która przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji na 5-ciu 
obecnych członków komisji 5-ciu głosowało „za” przyjęciem w/w uchwały.   
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Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
W tym momencie o godz. 14.50 wyszedł z sali posiedzeń Radny Markiewicz.  
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/69/2015 w sprawie Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 
Rodzinie na lata 2016-2020 w Gminie Łęka Opatowska, 
 
10) Nr XVI/70/2015 w sprawie powierzenia Spółce Zakład Zagospodarowania Odpadów 
Olszowa Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olszowie 
wykonywania zadania własnego Gminy Łęka Opatowska w zakresie gospodarki 
odpadami komunalnymi, rekultywacji składowisk odpadów, utrzymania czystości i 
porządku. 
 
 
Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
-       Tomasz Jerczyński, który powiedział: „Temat w/w uchwały był omawiany na ostatnim 
posiedzeniu wspólnym 02.12.2015 r. gdzie radni pozytywnie projekt zaakceptowali. 
Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały „Udziałowcami Spółki Zakład 
Zagospodarowania Odpadów Olszowa Sp. z o.o. jest 13 gmin: gmina Kępno, miasto 
Oleśnica, gmina Syców, gmina Oleśnica, gmina Baranów, gmina Dziadowa Kłoda, gmina 
Doruchów, gmina Bralin, gmina Łęka Opatowska, gmina Trzcinica, gmina Międzybórz, gmina 
Rychtal, gmina Perzów, które powierzyły swoje zadania własne Spółce w celu zapewnienia 
najefektywniejszej realizacji zadań własnych dotyczących gospodarowaniem odpadami, 
prowadzenie działań informacyjnych i edukacyjnych w zakresie prawidłowego 
gospodarowania odpadami komunalnymi, rekultywacji składowisk odpadów, utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy, w tym prowadzenia punktu selektywnej zbiórki 
odpadów komunalnych. Spółka Zakład Zagospodarowania Odpadów Olszowa Sp. z o.o. 
zobowiązana do zarządzania usługami świadczonymi w ogólnym interesie gospodarczym 
jest, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa oraz orzecznictwem Europejskiego 
Trybunału Unii Europejskiej, odrębnym pod względem prawnym podmiotem, nad którym 
Gminy macierzyste sprawują kontrolę podobną do kontroli, jaką sprawują nad własnymi 
służbami. Organy statutowe Spółki składające się wyłącznie z przedstawicieli organów 
publicznych będących jej udziałowcami mają decydujący wpływ zarówno na cele 
strategiczne jak i na istotne decyzje Zakładu Zagospodarowania Odpadów Olszowa Sp.  
z o.o. Gminy ustalać będą wspólną opłatę za zagospodarowanie odpadów oraz wspólnie 
przyjmą Regulamin świadczenia usług publicznych, co jest dodatkowym argumentem za 
stwierdzeniem decydującego wpływu podmiotów publicznych na działalność Spółki, której 
podstawowym celem jest realizacja misji w zakresie interesu gminnego”.  
W tym momencie wrócił na salę Radny Markiewicz. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/70/2015 w sprawie 
powierzenia Spółce Zakład Zagospodarowania Odpadów Olszowa Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olszowie wykonywania zadania 
własnego Gminy Łęka Opatowska w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, 
rekultywacji składowisk odpadów, utrzymania czystości i porządku, 
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11) Nr XVI/71/2015 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Łęka Opatowska. 
 
Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa  Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
– Tomasz Jerczyński, który powiedział iż projekt w/w uchwały był omawiany  na dwóch 
posiedzeniach wspólnych 26.08 oraz 04.11 br. gdzie radni do uchwały pozytywnie się 
odnieśli. 12 listopada projekt regulaminu był wysłany celem zaopiniowania do Powiatowego 
Inspektoratu Sanitarnego w Kępnie. Następnie Kierownik  odczytał w/w pozytywną opinię 
która stanowi załącznik do niniejszego protokołu oraz uzasadnienie: „W związku ze 
stwierdzeniem nieważności dotychczasowego regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Łęka Opatowska, uchwała Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 28 grudnia 
2012 r. nr XXX/159/2012 przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Poznaniu, oraz 
nowelizacją ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
należało dokonać nowego podejścia do spraw związanych z utrzymaniem czystości i 
porządku i zasad postępowania z odpadami komunalnymi na terenie gminy. Załączony 
projekt stanowi aktualizację przepisów w zakresie utrzymania czystości i porządku w gminie, 
w tym unormowanie kwestii związanych z gospodarką odpadami na podstawie ustawy o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach i odrębnych przepisach. Regulamin został 
zaopiniowany przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Kępnie”. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/71/2015 w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 
W tym momencie wyszedł z Sali posiedzeń o godz. 15.00 Radny Wiatrak. 
 
      12) Nr XVI/72/2015 w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2020. 
 
Głos zabrał przedstawiciel Centrum Doradztwa Energetycznego – Pan Michał Moskowiak 
który przedstawił prezentację dot. Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka 
Opatowska, która stanowi załącznik do protokołu.  
 
W tym momencie wyszedł z sali posiedzeń o godz. 15.25  Radny Markiewicz.    
  
Idąc dalej, Wójt Gminy powiedział: „Nie ukrywam  Pan reprezentujący Centrum doradztwa 
energetycznego zaproponował na koniec w kontekście  możliwości pozyskiwania środków i 
nie ukrywam na tę chwilę jesteśmy pierwszą gminą na terenie powiatu kępińskiego, która  
dzisiaj to przyjmuje. Wiem doskonale, że pozostałe gminy po części też do końca roku chcą 
to przyjąć niektóre dopiero w to wchodzą. Róbmy swoje idąc do przodu ale nie zapominając 
o tym co Pan  przedstawił w prezentacji myśląc o przyszłości tak swojej jak i tych pokoleń, 
które będą po nas.”  
 
Następnie Radny Skotnik spytał: „Cenę emisji spalin Euro, Euro 2, Euro 3, Euro 4 i 5 czy to 
nic nie obniża emisji spalin bo w waszych statystykach widać ta emisja wzrasta. Odnośnie 
bydła i trzody chlewnej, które też produkują dużą ilość emisji spalin a ze stanu 19 mln. 
pogłowia trzody chlewnej zmniejszyło się o połowę to powinno być mniej CO2 nie wiem jak 
jest z bydłem?” 
  
Pan Moskowiak  odpowiedział: „Niestety metodyki które wyznacza nam Unia Europejska i 
Narodowy Fundusz Ochrony  Środowiska nie są idealne bo tak naprawdę koncentrują się na 
tych zjawiskach niejako które Unia planuje minimalizować czyli tam gdzie kieruje strumień 
pieniędzy na likwidację tych emisji tam każe te zależności badać. Ponieważ strumień 
pieniędzy skierowany jest na obszar transportowy na obszar mieszkań, firm tam w tych 
obszarach badaliśmy emisję ze źródeł unijnych tych związanych z niską emisją nie na 
dofinansowanie na sektor rolniczy i nie powiem, że ten obszar emisji rośnie i jest całkowicie 
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pomijany ale tak naprawdę zadaniem tego planu gospodarki niskoemisyjnej jest pokazanie 
emisji w tych obszarach na dzień dzisiejszy gdzie mamy listy zadań, która będzie 
realizowana do roku 2020 i w tym roku 2020 zrobienie podobnego badania co się zmieniło w 
tym obszarze . Rolą w/w planu jest przede wszystkim ocena obszarów tego faktycznego 
działania człowieka, sektor użyteczności publicznej, sektor usługowy tam to badanie 
przeprowadziliśmy. Jeżeli chodzi o emisję z transportu i praktycznie to o czym się mówi że 
mamy mniejsze zużycie paliwa i coraz lepsze normy w tym zakresie, dane na których 
opieramy się danymi pochodzącymi z GDDiA, CEPII oraz ITS, który zajmuje się 
monitorowaniem takich elementów jak spalanie, średni przebieg. Tendencja, która wynika z 
tych danych to to, że silniki emitują jakby mniej spalin ale zarazem z roku na rok jest więcej 
samochodów na drogach. Tutaj trzeba wziąć pod uwagę że te dane nie są idealne w 100 %. 
Natomiast w tym obszarze emisyjności trochę nieuchwytnej bazujemy na wytycznych 
unijnych i wytycznych Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i pod tym kątem 
kierujemy się, żeby było  to opracowanie zgodne z tymi zaleceniami.  
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Wspomniał Pan w prezentacji o 
projektach oraz programach, które dot. planu gospodarki niskoemisyjnej w którym jak gdyby  
rozszerza Pan zakres w swoich prezentacjach dot. nie tylko budynku użyteczności publicznej 
w kwestii oszczędności i na energii grzewczej i na energii świetlnej i wszystkim co się z tym 
wiąże. Wspominał Pan również to, że osoby fizyczne, mieszkańcy budujący domy 
jednorodzinne mogą myśleć w perspektywie korzystania również z tego planu gospodarki 
niskoemisyjnej czy coś więcej mógłby Pan powiedzieć w tym zakresie jeśli chodzi o 
zwykłego mieszkańca wsi”.  
 
Pan Moskowiak odpowiedział: „Do tej pory w perspektywie budżetowej najczęściej pieniądze 
trafiały do dwóch odbiorców obiekty nowe i przedsiębiorców. Oczywiście te strumienie są 
utrzymywane przez Regionalny Program Operacyjny oraz przez środki wojewódzkie. A teraz 
faktycznie Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska dostrzegł potrzebę dofinansowania 
działań podejmowanych przez mieszkańców są to osoby fizyczne, zarządcy, spółdzielcy dla 
obiektów wielorodzinnych. 
Program Ryś o którym wspomniałem jest aktualnie procedowany w wersji założeniowej i jest 
to program skierowany do osób fizycznych zamieszkujących w domkach jednorodzinnych. 
Dużo się mówi, że węgiel jest szkodliwym emisyjnym źródłem patrząc na finanse najtańszym 
źródłem energii w związku z czym ten Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska dostrzegł 
potrzebę dofinansowania wymiany kotłów węglowych czy ocieplenia budynku czy przy 
wymianie poszycia dachowego i myślę że w I kwartale faktycznie ten program ruszy. Mówi 
się na razie o 30% dofinansowaniu.  Niewiadomo kto będzie jeszcze pośrednikiem 
finansującym te pieniądze czy będzie to bank czy NFOŚ czy też tak jak pokazuje przykład 
niektórych programów o takie zaangażowanie  prosi również gmina.  
Program Konsument – to jest program który już działał i który będzie wznowiony od 
01.01.2016 prowadzi go BOŚ na dofinansowanie w kwocie 40%. Można uzyskać na 
instalacje, która produkuje energię elektryczną ze słońca czyli taka konkurencja alternatywna 
technologia dla kolektorów”. 
 
Nowa ustawa o odnawialnych źródłach energii wchodzi 01.01.2016 w życie. Takie zapisy 
jeżeli mamy w swoim gospodarstwie domowym energię ze źródeł odnawialnych chodzi o 
energię elektryczną. To tą energię możemy wykorzystać na potrzeby własne a jej nadwyżki 
odsprzedać po cenie 65 gr. Za 1 KWh wyprodukowanej energii. Czyli tak naprawdę ten 
ekonomiczny aspekt opłacalności inwestycji  jest bardzo ciekawy bo dla takiego domku  
jednorodzinnego kiedy mówimy o instalacji o mocy 3-4 KW tak naprawdę jesteśmy w stanie 
sprowadzić rachunki za elektryczność do 0. Jesteśmy w stanie pobierać energię z naszej 
własnej   instalacji. Nie jest to tani koszt około 20 tyś,zł. ale mają na to wpłynąć środki na 
dofinansowanie. Zobaczymy jak to w praktyce wszystko się okaże. Mówi się również 
o samochodach elektrycznych co myślę że w najbliższych latach dojdzie do skutku. Tak jak w 
niektórych państwach są dopłaty do takiego typu urządzeń to i do nas to być może przyjdzie. 
Jesteśmy na początku perspektywy dofinansowania lecz jeszcze żadne programy nie 
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ruszyły. Od przyszłego roku  to się zaczyna. Plan Gospodarki Niskoemisyjnej ma wszystko 
otworzyć i tę drogę, ponieważ w wielu elementach wnioskodawcy będą pytani, czy to co 
zamierzają jest zgodne w kontekście planu gospodarki niskoemisyjnej”. 
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował, iż ten w/w plan zawiera 150 stron i 
na moje życzenie nie był drukowany dla wszystkich . Dla zainteresowanych plan ten jest do 
wglądu w Biurze Rady lub dostępny jest na stronie internetowej gminy.   
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 11-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 11 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XVI/72/2015 w sprawie przyjęcia i 
wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska na lata 
2015-2020”. 
      
                                                                            
Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 
Wobec tego Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

 Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

Głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiedział na interpelację  Radnej Krzymińskiej dot. prośby 
o wycinkę drzew przy ulicy Radosnej w Opatowie stanowiącej załącznik do niniejszego 
protokołu.  

Ad. 10. Sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ 

Głos zabrał Radny Zalewski, który przedstawił sprawozdanie z posiedzenia Rady Społecznej 
SP ZOZ, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Chciałem przybliżyć pewną kwestię omówioną przez 
Pana Marszałka o dofinansowanie do lotniska o którym też wspomniał przed chwileczką 
Radny Zalewski mówiąc o posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ. My jako gmina jesteśmy 
zobligowani i tego nie ujęliśmy w budżecie ponieważ prowizorium budżetowe zostało 
wysłane a dopiero później było spotkanie z Marszałkiem Woźniakiem na którym padła 
propozycja aby gminy współfinansowały budowę lotniska w Michałkowie. Wiem z rozmów z 
Burmistrzem i Wójtami, iż jest mały dylemat i nie ukrywam jeśli będziemy do tego 
zobligowani to jeszcze w tym roku będziemy musieli się nad tą sprawą pochylić ale myślę że 
ze spokojem przymierzymy się na początek przyszłego roku bo tam jest  przelicznik na 
osobę mieszkańca naszej gminy, którą w pewnej kwocie w roku 2016 i 2017 z budżetu gminy 
będziemy musieli desygnować na budowę. Problem polega na tym, że tj. Kępno, Bralin, 
Perzów zastanawiają się nad kwestią tego, że Pogotowie lotnicze (gdzie w tym roku były 
dwie sytuacje na terenie naszej gminy gdzie skorzystano z tego typu pogotowia). Śmigłowiec 
przyleciał z Wrocławia gdzie do Michałkowa jest podobna odległość. I kwestia 
dofinansowania tego nie ukrywam jesteśmy w Wielkopolsce i jeśli z taką inicjatywą i oto 
zabiega Urząd Marszałkowski to jeśli odmówimy to w tym momencie pytanie jaka będzie 
odwrócona rola tego i konsekwencje.  

Następnie Radny Zalewski dopowiedział: „Jeżeli nie będziemy mieć w Kępnie lądowiska i 
budowy nowej sali operacyjnej to zostaną zamknięte 3 oddziały: chirurgia, położnictwo, SOR. 
I dlatego głównym priorytetem tego co spoczywa przed Starostwem i SP ZOZ w Kępnie jest 
kwestia wybudowania sali operacyjnej nad SOR-em.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy: „Ja mam pytanie do Radnego Zalewskiego w informacji, 
które do mnie też docierały odnośnie lądowiska to była kwestia tego typu że swego czasu jak 
wybudowano SOR to w projekcie było ujęte to, że to lądowisko musi być na tym dachu  SP 
ZOZ w Kępnie bo jeśli będzie budowane lądowisko w tym drugim miejscu za stacją kolejową 
Kępno-Zachód to jak gdyby to dofinansowanie które było do SOR-u szpital czy Starostwo 
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zostanie zobligowany do oddania środków a w tym momencie mówimy o niespełna 2-3 mln. 
zł. gdzie to jest skala bardzo duża w sensie zadłużenia samego szpitala czy starostwa. Nie 
wiem jak to wygląda ale nie ukrywam  jestem zainteresowany  i jako wójt i jako mieszkaniec”. 

Radny Zalewski odpowiedział: „Nie było o tym mowy, takiego zagrożenia nie ma to jest tylko 
kwestia finansów - dach – 4 mln., grunt – 2 mln. zł. i to myślę że nie wchodzi w rachubę.  

 Ad. 11. Wolne wnioski i informacje 

 Jako pierwszy głos zabrał Radny Pacyna, który podziękował Wójtowi i Kierownikowi 
Jerczyńskiemu za sfinalizowanie zadania jakim było umiejscowienie drugiego przystanku  
w Rakowie. Podjęliśmy rozmowy z Przedstawicielem Rejonu Dróg  odnośnie poprawienia 
balustrady przy remizie i nie wiadomo czy będzie coś w tym temacie zrobione.  

Wójt Gminy odpowiedział: „Postaram się w najbliższym czasie odpowiedzieć jak wygląda 
sytuacja ale postaram się aby pozytywnie to załatwić jeszcze w tym roku”.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy spytał: „Czy na tej nitce wodociągowej co teraz jest 
budowana będzie zamontowany hydrant?” 

Kierownik Jerczyński odpowiedział: „Tak  jeden hydrant będzie zamontowany na samym 
końcu.”    

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Przedstawicielka Radia Sud, zaprosiła wszystkich 
radnych, kierowników, pracowników, sołtysów na wspólne kolędowanie Stowarzyszenie po 
prostu pomagam Radia Sud oraz Stowarzyszenie SOCJUM Kępno i okolice zapraszają do 
wspólnego wykonania kolędy „Przybieżeli do Betlejem Pasterze” podczas fontanny kolęd, 
która odbędzie się 20 grudnia na Kępińskim Rynku o godz. 17.00. Następnie poinformował, 
iż na dzisiejszym posiedzeniu wspólnym komisji omawiano kwestię dofinansowania z naszej 
strony jako Gminy Łęka Opatowska do dwóch samochodów.  

Po pierwsze, zwrócił się pismem na moje ręce i Rady Gminy Komendant Powiatowej Policji 
w Kępnie o dofinansowanie 12 tyś. zł. do zakupu wspólnego samochodu z Gminą Trzcinica i 
Rychtal jeśli chodzi o posterunek Policji w Trzcinicy Rewir Łęka Opatowska. Nie ukrywam 
Pan Komendant prosi o takowe pismo deklarujące gotowość wsparcia lub nie. W budżecie 
tej pozycji nie wpisaliśmy ale na początku nowego roku do tego się odniesiemy”.  

Idąc dalej, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję udzielenia pomocy 
finansowej dla Policji w kwocie 12 tyś. zł.  

Na 11 – stu obecnych radnych, głosowało 11 –stu „za” w/w udzieleniem pomocy. 

Idąc dalej Wójt Gminy powiedział, iż druga znana kwestia z posiedzenia a mianowicie dot. 
pisma OSP Biadaszki o rezygnacji z zakupu sprzętu  na rzecz zakupu samochodu 
strażackiego lekkiego ratowniczo-gaśniczego w wysokości 32 tyś. zł. Radny Olbrych 
rozmawiał z Panem Marszałkiem, jest pewna możliwość uzgodnień które mają miejsce na 
szczeblu zarządu gminnego, powiatowego oraz wojewódzkiego. Pan Marszałek 
jednoznacznie podpowiedział, że należy złożyć wniosek jeśli on będzie leżał to wiadomo że 
ta jednostka  jest zainteresowana i gmina wyrażając aprobatę może się starać nie koniecznie 
w 2016 r. jeśli takowych środków nie będzie to może w późniejszym czasie. W Państwa 
gestii będzie czy nad tym projektem będziemy się pochylać jeżeli zapali się zielone światło 
czy nie.  

Następnie Radny Zalewski powiedział: „Czy ta decyzja jest przemyślana bo my sobie jedno 
auto kupujemy drugie auto kupujemy ale czy nas na to stać? Może jeszcze się ktoś dzisiaj 
zgłosi że chce samochód kupić. Może niech się Pani Skarbnik wypowie”. 

Wójt Gminy odpowiedział: „ W miesiącu wrześniu informowałem Państwa że po dyskusjach z 
Komendantem Powiatowym PSP w Kępnie i po konsultacjach z OSP Opatów osiągnęliśmy 
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porozumienie i podpisałem się pod deklaracją chęci włączenia jednostki OSP w Opatowie do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego na 2017 rok. W tym momencie podejmując tu 
jakąkolwiek decyzję jak chociażby takiego głosowania które tylko określa Państwa stosunek 
do perspektywy przed tym zadaniem do niczego nas to nie obliguje tylko wyrażacie pewien 
pogląd do tej inicjatywy.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję zakupu samochodu 
strażackiego dla OSP Biadaszki. 

Na 11 – stu obecnych radnych, głosowało 11 –stu „za” w/w zakupem.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Jutro mam spotkanie z Prezesem PKS 
Kluczbork odnośnie dwóch przystanków jeden na Gołąbek a drugi dojazdówka na Mariance 
Siemieńskiej.  

Następnie Wójt poinformował iż jest po rozmowach z Dyrektorem LZD Siemianice w kwestii 
podjęcia starań uporządkowania terenu wzdłuż drogi wojewódzkiej od Opatowa w stronę 
Wieruszowa. Ktoś w specyficzny sposób ozdobił gałęzie drzew puszkami, papierami  
i butelkami. Pozwólcie, że albo z Burmistrzem Wieruszowa lub Panią Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Opatowie podejmę rozmowy aby to posprzątać aby droga wojewódzka 
wyglądała jak wojewódzka. Mam nadzieję że do końca roku uda się coś zrobić w tym 
temacie”.    

Idąc dalej Radny Adamski spytał: „Czy Kierownik Wasiela doceni te nasze starania że ta 
droga będzie posprzątana?” 

Wójt Gminy odpowiedział: „Tak daleko nie sięgam, jeśli wykonamy określone prace to 
prześlemy zdjęcia”. 

Następnie Radny Bartosik przypomniał o sprawie postawienia wiaty na Kępińskiej w Łęce 
Opatowskiej, wiaty w dalszym ciągu nie ma a idzie zima. 

Wójt Gminy odpowiedział: „Takową wiatę do Rakowa mieszkańcy kupili z funduszu 
sołeckiego po części za 1900 zł. ale ta jest bardzo mała. Jeżeli wiata miałaby stać przy 
drodze krajowej musi być większa a cena wynosi ok 5 000 zł.  a jest to w obowiązku 
Zarządcy drogi wojewódzkiej. Trzeba się nad tym dobrze zastanowić”.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał o lampy w Trzebieniu czy zaświecą na święta czy nie. 

Wójt Gminy odpowiedział: „Przelewu dokonaliśmy w miesiącu września niestety spółka 
Oświetlenie uliczne potrzebuje na wykonanie 3 lampy, 2 – na Szalonce, 1- na Trzebieniu, 
potrzebują na to pół roku. Powiedziano mi 1 grudnia na podpisaniu umowy że powinno to 
być wykonane na przełomie roku. Niestety nie zdążą do końca roku”.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady złożył wszystkim serdeczne życzenia Bożonarodzeniowe.  

Następnie Wójt Gminy również złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 
Narodzenia.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad.12 . Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 16:08 zamknął 
obrady XVI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady 

/-/Renata Woźnica                    /-/ Michał Jerczyński 


